
 

    
 

 
 
 
Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders zoals bedoeld in artikel 
41, eerste lid, van het Reglement van Orde voor de vergadering van de Raad der Gemeente 
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10 februari 2013 
Vragen inzake de Groenherstelplannen van Monumentale Parken in Leeuwarden 
 
 
 
 
 
Geacht College, 
 
 
Uit een artikel in de Leeuwarder Courant van donderdag 31 januari 2013 blijkt dat er bij diverse 
belanghebbenden en de VVD-fractie onbegrip over het herstelplan van de Oude Stadsbegraafplaats 
(Roodbaard 1813) en het Rengerspark (Copijn 1904) is. Vraag van de VVD-fractie was om het 
onderhoud en beheer stil te leggen, totdat we hierover met de wethouder cq. wijkzaken in gesprek 
konden. Inmiddels heeft het wijkpanel MTV-wijk (contactpersoon: Anne Hoekstra) en hebben de 
fracties van NLP en PvdA zich bij onderstaande vragen aangesloten.  
 
Tijdens de schouw op donderdag 7 februari 2013 van 2,5 uur door de beide parken, hebben we aan 
de hand van een ons onbekende Herstelpan (H. Lowik 2011) alle activiteiten besproken en goede 
afspraken over nieuwe groenen aanplant en de het besloten karakter met de stadsdeelbeheerder 
kunnen maken.  
 
Voornaamste reden voor het stilleggen is dat de uitgangspunten die het Herstelplan (2011) hanteert in 
tegenstelling tot het vorige beheerplan Rengerspark (1996) niet corresponderen met de 
uitgangspunten van de oorspronkelijke landschapsarchitecten, die nooit over lange zichtlijnen spreken,  
maar het hoogstens over groene doorkijkjes hebben en zeker auto’s, huizen ed niet willen terugzien in 
het park. Daarnaast is ondanks meerdere beloftes van de wethouder en wijkzaken niet met de raad, 
het wijkpanel, noch met derden over dit Herstelplan (2011) gesproken, terwijl de gevolgen toch een 
aanslag op ons en uw budget gaan plegen, als het op deze manier uitgevoerd blijft worden. 
 
Graag vragen wij u in deze brief om bijgesloten afspraken te bevestigen en bij dergelijke uitgebreide 
werkzaamheden in de wijken en dorpen voortaan meer zorgvuldigheid te betrachten. Diverse malen is 
door raadsleden, bewoners en belanghebbenden naar de plannen geïnformeerd en er zijn geen 
afspraken over deze bijzondere snoeipartijen gemaakt, waarbij groenblijvende bloeiers geheel uit 
plantvakken verwijderd zijn. Zodoende kunnen procedurefouten zoals bijvoorbeeld de Bomenkap in 
Camminghaburen ook voorkomen worden. En vaart de gemeente Leeuwarden hier ook wel bij. 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
De afspraken die partijen graag bevestigd zien zijn: 
- het gehanteerde herstelplan (2011) direct aan raadsleden ter beschikking te stellen en op een 
wijkpanel/bewonersavond bespreken om zo in deze parken in toekomstige jaren het onderhoud en 
beheer op Rijksmonumentaal niveau te waarborgen; 
-- hierbij de ‘waardering’ van de Rijksdienst Cultureel Erfgoed over dit herstelplan (2011) toe te 
voegen, en de uitvoeringsplannen weergeven van dit herstelplan met name in het geval van deze twee 
Rijksmonumentale Parken waarbij ook het groen onder de hoogste graad van zorgvuldigheid moet 
worden behandeld en beschreven;  
 
- tenslotte de toezegging van de wethouder aangaande de vervanging van het ijzeren hek tussen 
Rengerspak en Oude Stadsbegraafplaats door een sierlijker exemplaar na te komen; 
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